Trinity Baptist Church

"Lift up your heads, O you gates; be lifted up, you ancient doors, that the King of Glory may come in."

"眾城門哪、你們要抬起頭來.永久的門戶、你們要被舉起.那榮耀的王將要進來。"
[Psalm 詩篇 24:7]



Our Mission Statement:

Knowing God, Touching Lives

1460 West 49th Ave, Vancouver, BC V6M 2R5 Phone: 604.266.6238 Email: office@tbcvancouver.ca Website: **www.tbcvancouver.ca**

Pastors: Callum Jones callumjones@tbcvancouver.ca

Lee Boehmleeboehm@tbcvancouver.caDoris Kungdoriskung@tbcvancouver.ca

Alvin Jordan alvinjordan@tbcvancouver.ca

"Now this is eternal life: that they may know you, the only true God, and Jesus Christ whom you have sent."

"認識你獨一的真神、並且認識你所差來的耶穌基督、這就是永生。

[John 約翰福音 17:3]

Call to Worship 宣召

Hymn and Song of Worship 詩歌敬拜

"Majesty" - 敬拜主

"The Servant King" 奴僕君王

Greeting and Welcome 欢迎,彼此问安

Pastoral Prayer 祷告

Announcements 教会家訊分享 活动通知

Stories of God's Grace 見證分享

Children's Song 兒童詩歌 "My Lighthouse"

Children's Moment 兒童時间

Scripture Reading 讀經 Matthew 馬太福音 21:1-11

Sermon 证道 "On Display: God's Heart" – Pastor Callum

Hymn of Preparation 诗歌 "Here Is Love"

Communion 圣餐

Hymn 詩歌 Blest Be the Tie That Binds 以爱相连

Closing Prayer 結束禱告



Coffee and tea is available in the *kitchen*, please help yourself



Options for Giving, Donations, Tithes and Offerings不同**奉献**的方法:

1. E-Transfer 電子匯款轉帳

Recipient's email address for Trinity Baptist Church is: mjrempel@shaw.ca 接受方電郵地址: mjrempel@shaw.ca

2. CanadaHelps.org 網上奉獻

https://www.canadahelps.org/en/explore/charities/?q=trinity+baptist+church+vancouver

3. <u>Drop-off or mail</u> Giving Envelopes (*please do not send cash*)

將奉獻信封投進辦公室大門上的投郵孔或郵寄奉獻信封(請不要在信封內放現金)。

TODAY (April 5)-Online Services		
9:30 am	Online Worship Service (English/I 網路英中雙語敬拜	Mandarin)
11 am	Online Worship Service (English)	網路英語敬拜

Memory Verse 【Zechariah 撒迦利亞書 9:9b 】

"See, you king comes to you, righteous and having salvation, gentle and riding on a donkey."

"看哪、你的王來到你這裏·他是公義的、並且施行拯救、謙謙和和的騎着驢…"

Upcoming events.....

Good Friday

**Good Friday Hymns, Scriptures and Prayers with LEE

9:30 am Friday, April 10, with Pastor Lee. (English only, audio only)

受難日詩歌,讀經和禱告-Lee牧師帶領(純英文和音頻)

**受難日靈修 with DORIS 牧師 (Zoom 視訊)

邀請弟兄姊妹來在受難節記念耶穌走過的苦路來敬拜祂!

Doris is inviting you to a scheduled Zoom meeting.

Topic: 受難節與主走苦路十四處

Time: Apr 10, 2020 10:30 AM Vancouver

Join Zoom Meeting

https://uso4web.zoom.us/j/120965187?

pwd=dnZYdTlZVDkwc1FPcGZnVXY1NGNOZzo9

Meeting ID: 120 965 187 Password: 703812

Please Stay in Touch

We want to hear from you! Even if it's a short testimony, a Scripture reading, a prayer, or even a song (if you're musical). Most of us have cell phones or video recording capability on our computer. So, take a moment to record yourself giving a short testimony, or a brief Scripture reading, or a prayer. Send it to Pastor Callum by email or to the church office by email. We gladly accept English, Mandarin, and Tagalog!!!

請保持聯繫

我們想聽你的聲音!即使是一個簡短的見證,讀一段經文,祈禱,甚至一首歌(如果你喜歡音樂)。。我們大多數人在手機或或電腦上都有視頻錄製功能。花點時間記錄一下自己簡短見證,或簡短的讀經,發電郵給Callum牧師,或教會辦公室。我們很樂意接受英語、普通話、和菲律賓語!!!

Holy Week and Easter Sunday 聖週和復活節主日

Please join Pastor Callum for a daily devotion in English. Just listen as Scripture is read and Pastor Callum gives a short prayer – and then continue with your day. The schedule is:

歡迎加入Callum牧師每日的英文靈修,時間如下:

Monday at 12.00 pm – Mark 11:12-33

Tuesday at 10.00 am - Luke 20:1-40

Wednesday at 7.00 pm - Matthew 22:41-26:13

Thursday at 8.00 pm – Luke 22:1-65

Good Friday at 9.00 am – John 18:1-19:42

Saturday at 9.00 am – Matthew 27:57-66; Mark 15:42-47; Luke 23:50-56; John 19:38-42

Easter Sunday at 7.00 am - John 20:1-18

To participate go to Zoom just before each devotion begins and join the meeting using Meeting ID number: 755-324-1016

請用以上200M 號碼 755-324-1016 加入

ZOOM is very IN these days最近ZOOM很流行.....





Our life together

Thank you for all the ways you are caring from one another. Let's continue to connect and support each other. We can help each other in these ways:

- 1. All Church services are online. While we cannot meet face-to-face, please join us at www.tbcvancouver.ca and go to **SERMONS.** The latest sermon video in English and Mandarin will be posted on Sunday each week.
- 2. The church office remains open and the pastors are "on call" through the church office or by email. We are very glad to hear from you.
- 3. If you are unwell, please let the church office know by phoning or sending email.
- 4. If someone comes to mind, please call them.
- 5. Please pray for those in our community and neighbourhood who are anxious, lonely, and fearful.
- 6. Video conferencing software is very helpful. We can connect with our small groups or with just one or two. Zoom is the most popular video conferencing software it's easy to sign up and it's free if you host a meeting of up to 40 minutes. Go to www.zoom.us

Thank you to everyone who has given the church office your email and phone number. We want to connect with everyone, so if you have not yet given us your email or phone number, please do. We promise to respect privacy with your information.

Thank you so much for your continued generosity with regular offerings during this time. You are welcome to mail a cheque to the church office (no cash thank you). Or you can use CanadaHelps, an online method. We now have Interac Autodeposit e-Transfer. E-Transfer is secure and confidential. Tithes and offerings go directly into Trinity's RBC account. Only our Tax Receipt Administrator, Joanne, knows how much each person gives with e-Transfer (this is exactly the same as the regular envelope giving). She will issue end-of-year tax receipts for e-Transfer offering as normal. E-Transfers to Trinity can only be sent to this email address: mjrempel@shaw.ca. No password or security answer is required because it is set up as Autodeposit.

The Lord is Sovereign. By his grace we will know his peace, continue to care for one another, and offer a Christ-centred witness to others.

Grace and peace

Pastor Callum

我們生命的連結

謝謝你們用不同的方法來彼此關懷。讓我們繼續彼此連結和支持。我們可以透過以下三個方法來彼此幫助:

- 1.主日崇拜已開始在網路上進行。在我們還無法面對面前,請到教會的網站 www.tbcvancouver.ca,點 **SERMONS**。最新中英文的證道會在周日時 放在教會網頁上。
- 2.**教會辦公室仍然**正常上班,你可以透過辦公室或電郵聯絡到牧師,我們非常 高興可以聽到你的消息。
- 3.如果你感到不舒服,請透過電話或電郵,讓教會辦公室知道。
- 4.如果想起某些人,請就打電話給他們。
- 5.請為我們社區和鄰里中那些焦慮、孤獨和恐懼的人禱告。
- 6. 視訊會議很有幫助,我們可藉此和小組或肢體聯繫。ZOOM是個最通用的 視訊會議軟體-容易設立,40分鐘內免費。詳情請見 www.zoom.us

謝謝你們告知教會你的電郵和電話號碼,我們想和每個肢體保持聯繫。如果你還沒有告訴教會你的電郵或電話號碼,請你通知教會,我們對你的資訊絕對保密。

謝謝你在這時刻繼續慷慨地奉獻。你可以郵寄支票到辦公室(請不要寄現金)或使用CanadaHelps線上捐贈。我們現在也接受電子匯款轉帳奉獻。電子匯款轉帳奉獻安全且保密。奉獻將直接進入我們在皇家銀行的帳號內,只有 Joanne Rempel,我們報稅收據管理人會知道匯款的來處(這和我們一向每周的奉獻是一樣的)。她並會像往年一樣在年底時提供報稅收據。電子匯款轉帳奉獻請用以下電郵地址: mjrempel@shaw.ca. 不須密碼或安全問題,因教會已設立自動存款。

主掌權。藉著他的恩典,我們將知道他的平安,繼續互相關懷,並成為他人以基督為中心的見證。

恩典平安與你同在

Pastor Callum

Sermon Outline – April 5, 2020 Palm Sunday—Matthew 21:1-11 On Display: God's Heart

What is Palm Sunday today when we cannot gather and celebrate?

Palm Sunday reveals

God's heart shown in his plan God's heart sung in the praise of the people

God's heart revealed in the person of Jesus Christ

God's Heart shown in his Plan

A strange conversation?

"The Lord needs it"

Prophetic?

Psalm 147:4 Matthew 10:30 Matthew 6:8

Pre-arranged

2 Timothy 1:9

Titus 1:2

1 Peter 1:19-20

We can be confident that God's plan of salvation continues to be fulfilled

COVID-19 is not caused by God

COVID-19 has not caught God by surprise

The kaleidoscope

Our response...

God's Heart sung in the Praise of the People

Psalm 118

The meaning of "Hosanna"

2 Peter 3:9

Rick Warren's dad

God's Heart revealed in the Person of Jesus Christ

A visit to Windsor Castle

Palm Sunday – points to Jesus

Genesis 49:10-11

2 Kings 9:12-13

Zechariah 9:9-14

Jesus is our peace and his reign of peace will reach the ends of the earth

The end of this week – crucifixion

But be encouraged: Jesus is King, he has conquered the grave.

Be encouraged. It's Palm Sunday. It's God's heart!



講道大綱- April 5, 2020 棕櫚主日- 馬太福音 21:1-11 揭開神的心

今天,當我們不能聚在一起和慶祝的時候,什麼是棕櫚主日? 棕櫚主日顯明了

> 神的心在他計畫中顯示出來 神的心在人們的讚美中唱詠 神的心在耶穌基督身上顯明了

神的心在他計畫中彰顯出來

一段奇怪的對話?

"主要用他"

預言? 詩篇147:4

馬太福音 10:30

馬太福音 6:8

預先安排好的-提摩太後書 1:9

提多書 1:2

彼得前書 1:19-20

我們可以有信心神救贖的計畫會完成 新冠狀病毒不是神造的 新冠狀病毒沒有讓神措手不及 萬花筒

我們的回應......

神的心在人們的讚美中唱詠

詩篇 118

和散那"的意思

彼得後書 3:9

華理克牧師的父親

神的心在耶穌基督身上顯明了

拜訪溫莎城堡

棕櫚主日-指向耶穌

創世記 49:10-11

列王記下 9:12-13

撒迦利亞書 9:9-14

耶穌是我們的平安,他和平的統治將到達地球的盡頭 這週的末了-釘十字架

但我要鼓勵你:耶穌是國王,他征服了墳墓。這是棕櫚主日。這是神的心!

